
 

Styrelsemöte Borås Löparklubb den 6 mars 2023 
 

Plats: Hos Per. 
 
Närvarande: Lasse Jutemar, Marita Björk, Per Camén, Lars Wahlqvist och Sara Jönsson. 
 
Frånvarande: Karin Apelqvist, Johan Bergstrand och Anton Wilson. 
 
Öppnande av möte 
 

Godkännande av dagordning: Dagordningen godkändes. 
 
Föregående protokoll: Föregående protokoll från den 13 februari 2023 godkänns och läggs till 
handlingarna. 
 
Ekonomi: 
Kassarapport: Redovisning av det ekonomiska läget. Ekonomisk behållning 41 608 kronor vid 
dags datum. Kassarapport läggs till handlingarna.  
 
Deklaration: inkommit. Eventuellt ansöka om dispens. 
 
Medlemsutveckling: Klubben har vid detta möte 261 medlemmar. Sedan föregående styrelsemöte 
har klubben fått två nya medlemmar. 
 
Inköp: 
KM medaljer: Finns 38 medaljer kvar. Styrelsen beslutar att köpa in minst 100 nya. 
 
Kassar: Ett 30-tal nya kassar med logga är på gång. 
 
Kläder 
- Keps, pannband och handskar: Lars har varit i kontakt med Fotriktigt. På gång. 
-Tröjor: Lars har beställt överdelar, även med andra storlekar efter medlemmarnas önskemål. 
- Mössa: Anton har beställt 50 tunnare mössor.  
- Kläder till löpledare: Lars arbetar med frågan och ska återkomma med alternativ. 
- Komplettering lista Fotriktigt: Lars ska uppdatera lista gällande de alternativ vi erbjuder. Utskick 
av information kommer göras därefter till medlemmarna. 
 
Träning/planering 
Lördagar: Marita samordnar och det rullar på. Brukar lösa sig med träningsledare till slut. 
 
Onsdagsintervaller: Anton och Ellen fortsätter att ansvara för schema/upplägg. 
Träningsansvariga kommer göra ett schema för kommande månad för att underlätta planering 
och framförhållning. 
 
Långpass/ Utflykter:  

- Den 19 mars 2023  Karin ansvarar. Start vid Björkehov, cirka 20K. 
- Den 7 april 2023 långfredag  Ellen ansvarar.  
- Den 18 maj 2023 planeras långpass på Sjuhäradsleden. Mer information kommer.  

 



Tidtagningsutrustning: Är inköpt enligt budgetram och levererad till klubben. Vi behöver ha 
ett par ansvariga som kan utrustningen. Per och Lars kollar om även andra medlemmar är 
intresserade. Förvaring av utrustning på Solhäll.  
 
Per och Lars kommer se över vilken kompletterande utrustning såsom fler ”taggar”, dator/skärm 
som kan behövas. Ansökan om Valter Kuusk stipendier kommer ske, ansökan ska vara inlämnad 
senast den 1 maj 2023. 
 
Utlåning av tidtagningsutrustningen med personal som kan systemet ställer sig styrelsen sig 
positiva till på sikt. Pris för uthyrning bestäms senare. 
 
Beslut: Styrelsen beslutar att vid förlorad/ej återlämnad ”tagg” får personen som haft taggen 
betala 200 kronor i ersättning. 
 
Årsmöte avstämning: 
Medlemsavgift: Styrelsen kommer lämna förslag på oförändrad medlemsavgift. 
 
Motion: inkommit kring att funktionärer ska få poäng i BLK-cupen. Vidare dialog på årsmötet.   
 
Ekonomi: Lars och Per informerar att bokslut, revisionsberättelse är klart. Budget på gång. 
 
Fika: Karin, Marita och eventuellt Sara handlar. Styrelsen träffas vid 16.30 för förberedelser.  
 
Priser: Klara. Per ansvarar för utlottningsförfarandet av priser gällande månadsutmaningen.   
 
Planering, lägeskoll på kommande aktiviteter: 
KM 2023: Uppdaterad dialog kring datum och ansvariga. 
 

- 5 km landsväg Trollstigen. Blir den 26 april 2023. Lasse ansöker om sanktion. 
Tävlingsledare Lasse. 

- 10 000 meter. Blir någon gång i maj, troligen vecka 21. Anton har kontaktat ansvarig på 
Ryavallen men inte fått något svar ännu. Vi utser tävlingsledare senare. 

 
”Tre sjöar och en mosse”: Pågår och fungerar fint.  
 
Nästa tillfälle: 
Pickesjön den 13 mars 2023. Ansvariga Lasse och Per. 
Kransmossen den 26 mars 2023. Ansvariga Johan, Per och Anton. 
 
Månadsutmaningen: Per har gjort ett förslag på inbjudan och kommer skicka till Lasse.  
 
Stockholmsresa den 3 juni 2023: Få anmälda hittills. I dagsläget sju anmälda.  
 
GB12 den 6 juni 2023: Utsedd arbetsgrupp fortsätter planering. Lars fixar medaljer, 100 stycken. 
 
Trollstigen Open den 30 september 2023: Vi kör möjlighet 1-8 varv. Lasse ansöker om sanktion. 
Enbart för medlemmar.  
 
 
 
Utvärdering/rapporter 



 
Information 
RF/SISU: Ingen aktuell information. 
Friidrottsförbundet och Västsvenska distriktet: Friidrottsförbundet kommer ha årsmöte, där den 
motion som styrelsen inlämnat kommer tas upp.  
 
Kommunikation 
Hemsida: Mattias Seaberg ansvarig och allt fungerar fint. Bra om man kompletterar 
lördagsträningen med lite mer information. Lasse kontaktar Mattias.  
Medlemsbrev: Medlemsutskick på gång.  
 
 
 
 
 
Vid pennan:    Ordförande: 
Sara Jönsson    Lasse Jutemar  


